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Kære Indre By Lokaludvalg 
  
Tak for jeres henvendelse vedr. udvalgsindstilling om Nettobådene i Nyhavn. 
  
Da I har henvendt jer til hele Teknik‐ og Miljøudvalget, svarer jeg her som formand for udvalget. Det betyder også, at 
jeres henvendelse og dette svar vil blive sendt til de resterende medlemmer af udvalget, der kan reagere af egen 
drift. 
 
Som I nok allerede ved, så blev sagen standset i medfør af § 23 i kommunestyrelsesloven, men standsningen er nu 
trukket tilbage. Det betyder, at sagen nu er endelig godkendt, men ikke som den blev indstillet til udvalget på mødet 
den 30. marts 2020. Et flertal besluttede således, at forvaltningen skal arbejde videre med placeringen af billethus 
med henblik på at opfylde lokalplanens mål om, at udsigt til det fredede bolværk og perspektiv fra Mindeanker ikke 
skæmmes. I øvrigt afgav det samlede udvalg en protokolbemærkning om, at forvaltningen i det videre arbejde med 
den langsigtede løsning skal tage udgangspunkt i, at der er eksisterende anlægsbroer og et eksisterende billethus. 
 
 
Med venlig hilsen  

Ninna Hedeager Olsen 

Teknik- og Miljøborgmester 
_______________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  

 
 
  

Fra: Christian Christensen  
Sendt: 27. marts 2020 11:49 
Til: TMU  
Cc: Bent Lohmann; Jeppe Lefoli Ernst; Katrine Dyrebye Clausen  
Emne: Indre By Lokaludvalg om billethus i Nyhavn ‐ pkt. 8 på TMU 30. marts 
  
Kære medlemmer af Teknik‐ og Miljøudvalget 
  
Jeg har vedhæftet et brev fra formanden for Indre By Lokaludvalg Bent Lohmann om havnerundfartens billethus i 
Nyhavn. Brevet angår punkt 8 på TMU‐dagsordenen den 30. marts. 
  
Venlig hilsen 
Christian 
  
  
Med venlig hilsen  
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Christian Christensen 
Udvalgssekretær 
Sekretariatet for Indre By og Christianshavns Lokaludvalg 
_______________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  
Økonomiforvaltningen  



 

Indre By Lokaludvalg er en uafhængig lokal forsamling, der er oprettet af Københavns Kommune. Lokaludvalget fungerer som bindeled mellem 

københavnerne i bydelen og politikerne på Københavns Rådhus. 

 

 

Teknik- og Miljøudvalget 

 

 

 

Med henvisning til punkt 8 på dagsordenen for Teknik- og Miljøudvalgets møde den 30. 

marts 2020, ”Placering af billetsalg i Nyhavn til havnerundfart, Indre By”: 

 

Teknik- og Miljøudvalget vedtog i 2009 ”Byrumsstrategien for Nyhavnsområdet” efter en 

omfattende dialog med de lokale interessenter i området, bl.a. Gammelholm 

Beboerforening.  

Før I træffer beslutning om billethuset, foreslår jeg derfor, at I beslutter en høringsproces 

om Teknik- og Miljøforvaltningens primære og alternative løsning vedr. billethuset, som 

er beskrevet i indstillingen.  

De interessenter i området, som blev inddraget i udarbejdelsen af byrumsstrategien, er 

der stadig. De bør komme til orde, før I går videre med denne sag; ikke mindst fordi 

åbningen af Inderhavnsbroen har ændret området væsentligt. 

 

For en god ordens skyld vil jeg gøre opmærksom på, at Indre By Lokaludvalg flere gange 

har foreslået, at kanalrundfarterne flyttes fra Nyhavn til Havnegade foran Nationalbanken, 

hvor der er god plads til turistbusser, som skal hente eller bringe passagerer til 

kanalrundfarterne. Det er der ikke i Nyhavn. 

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

formand 

 

Kopi sendt til Gammelholm Beboerforening. 
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